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AMENDEMENT : 
wijziging tariefvoorstel Onroerende Zaak Belasting 2018 

De Raad van de gemeente Meerssen 
In vergadering bijeen op 9 november 2017; 

Overwegende, 
Dat in de ontwerp-begroting 2018 wordt uitgegaan van een stijging 

van de OZB met 2,25 % ten opzichte van het tarief van 2017; 
Dat de totaalstijging van de OZB met dit voorstel in deze raadsperiode 

voor woning dan uit zou komen op 51,8 % en voor de niet-woningen zelfs 
op 57,4 %; 

Dat deze totaalstijging excessief is; 
Dat het voor het jaar 2018 te verdedigen is om af te zien van een 

tariefstijging; 
Dat bij een 0% stijging de inkomsten ca € 120.000 lager zullen zijn 

voor 2018 en volgende jaren; 
Dat deze lagere inkomsten in 2018 op te vangen zijn door de post 

onvoorzien op € 80.000 te zetten i.p.v. de voorgestelde € 200.000; 

BESLUIT: 

1. Voor 2018 af te zien van een stijging van het tarief van de Onroerende 
Zaak Belastingen, zowel voor woningen als voor niet-woningen; 

2. Om het evenwicht in de begroting te verkrijgen ten gevolge van dit 
amendement de post onvoorzien in de begroting 2018 te stellen op 
€ 80.000; 

3. Om het evenwicht in de daaropvolgende begrotingen eveneens te 
verkrijgen zal en de post onvoorzien naar € 50.000 gebracht moeten 
worden en voor het overige een verlaging van de storting in reserves 
nodig zijn; 

. 

En gaat over tot de orde v/ de Dag, 
Meerssen, 9 november 



• Vooe zot,.2c...,zo 2.c›c-i de Cel (ria-P wancierrek 

Weoratell ()00-incA 1523) vctn 6/(x).000,---  Fee. dockE_ JCx &‘-

ve-e-66cLirceo,5 oon kwenden orn c Fta- covcdazien 

ta con-1641e ola (di. uct/120 yew 6 tZo.c.00,-  kr) 

1,42,L niet Lien tico 14_,L Lesier k,cui 

02-6 , zocklt, tYwerjcticia ook veczakol 



anAeremenb 2€ Leer_IP da-f3 

WeJu6-0-) Cbn 

V_oca 9-,, GEMEENTE 
Hoofdelijke stemming over raadsvoorstellen / moties / a 
Raadslid Fractie 

MEERSSEN 

Tegen 

Jacques Arntz BRUG-M X 

Rene van Beekum WD A" 

Gerrit van der BijI BRUG-M  

Hay Dolmans PGM X 

Tiny Gorissen BRUG-M X 

Jan Gulikers BRUG-M X 

BjOm Hendriks Focus 

Sjraar Hovens BRUG-M x 

Paul Jansen Kijk!!! X 

Agnes Jonkhout CDA .)( 

Bjorn Moiling PGM  

Andreas Pohle Kijk!!! 2c 

Frank &Innen Focus .--k 

Roger Thijssen Focus .A.  

Bert Ummels WD X 

Ed Vossen PGM A' 

Ingmar Wagenaar Focus X 

Totaal 
67  9 
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En gaat over tot de orde, 
Meerssen, 9 noveThe 
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MOTIE : bouwen voor ouderen 
De Raad van de gemeente Meerssen 
In vergadering bijeen op 9 november 2017; 

Overwegende, 
Dat steeds meer ouderen genoodzaakt zijn om thuis te blijven wonen; 
Dat er een scheefgroei is ontstaan in Meerssen tussen eigen woningbezit 

en huurwoningen; 
Dat de structuurvisie Wonen voor Zuid-Limburg erg beklemmend blijkt 

uit te werken voor inwoners van Meerssen; 
Dat in de categorie huurwoningen bovendien een wel zeer gering 

percentage vrije sector-huur woningen aanwezig is; 
Dat ook de rijksbouwmeester Floris Alkemade recent in een publicatie 

heeft gesteld dat tij den van huisvesting 4jn veranderd waardoor er een 
schreeuwend tekort is ontstaan met name voor deze doelgroep, die nu in 
beweging komt om noodgedwongen naar naburige steden te verhuizen omdat 
daar nog wel gebouwd wordt; 

BESLUIT: 

1.Het College van Burgemeester en Wethouders op te dragen om met de 
provincie en de regio in gesprek te gaan om hier enige flexibiliteit te bereiken in 
de afspraken van de Structuurvisie Wonen; 
2.Vervolgens met Wonen Meerssen hardere afspraken te maken over het 
bouwen van huurwoningen zo mogelijk in beide sectoren en dan verspreid over 
alle kernen van Meerssen 



" En gaat over tot de or e-van 
Meerssen, 9 novembe 
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MOM : parkeersysteem Markt Meerssen 
De Raad van de gemeente Meerssen 
In vergadering bijeen op 9 november 2017; 

Overwegende, 
Dat het voor de economic van het Centrum van Meerssen van het 

grootste belang is dat er parkeervoorzieningen zijn; 
Dat er vaker gesproken is over het hanteren van cen z. .g. Blauwe Zone in 

plaats van het betaald parkeren zoals dat nu het geval is; 
Dat een_ van de argumenten om niet te werken meteen Blauwe Zone is dat 

er wel gehandhaafd kan worden, maar dat de inkomsten uit boetes en 
naheffingen niet in de gemeentekas komen; 

Dat er een andere mogelijkheid bestaat waarbij een gratis parkeren van 90 
minuten en voor een lunch in een van de horecabedrijven en het bezoeken van 
een H.Mis in de Basiliek mogelijk wordt terwijl dat systeem en handhaafbaar is 
en geld in de gemeentekas kan brengen van boetes en naheffingen; 

Dat dc haalbaarheid onderzocht zou moeten worden van 90 minuten 
gratis parkeren en vervolgens een progressief tarief om langparkeerders daar te 
weren en dat in combinatie met modeme digitaal bereikbare parkeermeters ; 

Dat dit systeem gehanteerd zou kunnen worden zolang het parkeren op 
de markt nog wordt toegelaten, maar ook op de alternatieve locatie, die straks 
voor de Markt moet worden aangewezen; 

BESLUIT: 

Het College uit te nodigen om de haalbaarheid van het bovenomschreven 
parkeersysteem te (laten) onderzoeken en de gemeenteraad daar nader over te 
informeren; 
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MOTIE : Tijdelijke schoolruhnte Stella Mans 
De Raad van de gemeente Meerssen 
In openbare vergadering bijeen op 9 november 2017; 

Overwegende, 
Dat de ontwerp-gemeentebegroting 2018 op pagina 41 melding maakt 

van het mogelijk tijdelijk gebruik door Stella Mans van de basisschool de 
Gansbeek zodra de Gansbeek leeg komt ten gevolgen van de realisering van het 
Kindcentrum "de Wereldster"; 

Dat zo'n tijdelijk gebruik een noodzakelijke herinrichting van de Markt 
van Meerssen, die gericht zal zijn op het parkeervrij worden van deze Markt 
enkele jaren zal verschuiven, hetgeen ongewenst is; 

Dat juist de locatie van de vrijkomende Gansbeek-school zowel voor 
Kerkbezoekers, als voor bezoekers van de horecabedrijven op de Markt als ook 
voor de bezoekers aan het gemeentehuis de meest ideale plek is om vervangende 
parkeerruimte te creeren ; 

Dat voor Stella Mans een alternatief voorhanden is in het gebouw aan de 
Proost de Beaufortstraat, dat zij ook eerder in gebruik hebben gehad; 

Dat een spoedige herinrichting van de Markt echt zal kunnen bijdragen 
aan de slogan op het briefpapier van Meerssen: "Sfeervol Meerssen" 

mogen komen; 

BESLUIT: 

Wethouders als 

En gaat over tot de ode 
Meerssen, 9 novemb'er 
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MOTIE VAN TREURNIS 

De Raad van de gemeente Meerssen, 

In openbare vergadering bijeen op 9 november 2017 voor de behandeling van 
de gemeentebegroting 2018; 

Overwegende, 
Dat vanaf het begin van deze raadsperiode vanaf 2014 al een afspraak 

bestond om de uitgaven binnen het beleid van accommodaties te bezuinigen; 
Dat in de Raadsadviesvergadering van april 2015 een gespreksnotitie en 

concept-beleidsnota is besproken, die door het vallen van de coalitie niet meer in 
de gemeenteraad is behandeld; 

Dat het College sedertdien in wisselende samenstellingen er niet in 
geslaagd is om het voor 2018 afgesproken bedrag van € 463.750 structured te 
bezuinigen; 

Dat zonder de meevaller van het (BTVV) Sportbesluit van € 80.000 er 
slechts daadwerkelijk € 166.000 (c.a. 35 )̀/0 van de target) is bezuinigd; 

Dat onder de verantwoordelijkheid van clit College dat in juli 2015 is 
aangetreden, sedert die datum geen enkel bezuinigingsvoorstel naar de raad is 
gekomen; 

Dat er even hoop ontstond na het in april 2017 aannemen van de VVD-
motie waarin tot spoed werd gemaand en verlangd werd dat voor 1 november 
2017 de raad geinformeerd zou worden; 

Dat deze motie niet is uitgevoerd, zonder deugdelijke verontschuldiging 
voor het niet nakomen van deze collegiale verantwoordelijkheid; 

SPREEKT ALS HAAR OORDEEL UIT 

de gang van zaken in dit dossier er te betreuren. 

En gaat over tot de„or 
Meerssen, 9 n9ye- 
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MEERSSEN GEMEENTE 

Hoofdelijke stemming over raadsvoorstellen / 
Raadslid Fractie 

Jacques Arntz BRUG-M .><. 

Rene van Beekum VVD X 

Gerrit van der Biji BRUG-M X 

Hay Dolmans PGM X 

Tiny Gorissen BRUG-M _.)( 

Jan Gulikers BRUG-M X 

Bjorn Hendriks Focus X 

Sjraar Hovens BRUG-M .X 

Paul Jansen Kijk!!! )( 

Agnes Jonkhout CDA X 

Bjorn Moiling PGM X 

Andreas Pohle Kijk!!! X 

Frank Sunnen Focus X 

Roger Thijssen Focus X 

Bert Ummels WD X 

Ed Vossen PGM ..> 

Ingmar Wagenaar Focus )( 

Totaal (5) 9 

/ amendementen 
Voor Tegen 

otie 
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Motie 

Evaluatie Buurtpreventieteams 

De Gemeenteraad bijeen op 9 november 2017 

Gelezen dat : 

• er verbindingen zijn gelegd tussen Genneente, politie en buurtpreventieteams; 

Overwegende dat : 

• buurtpreventieteams een grote bijdrage leveren d.m.v. de signaleringsfunctie in hun eigen 

leefomgeving; 

• buurtpreventieteams een grote bijdrage leveren aan het veiligheidsgevoel in hun eigen 

leeforngeving; 

Constaterende dat: 

• de afgelopen jaren het aantal buurtpreventieteams is gegroeid; 

• niet alle buurtpreventieteams bekend zijn bij de gemeente; 

• er toch nog wat onduidelijkheden zijn betreffende de faciliterende rol van de gemeente; 

• er toch nog wat onduidelijkheden zijn betreffende de rol van bijvoorbeeld de politie; 

Draagt het college op: 

• om vanuit de faciliterende rol van de gemeente een bijeenkomst te organiseren, waarbij een 

kleine afvaardiging van alle buurtpreventieteams worden uitgenodigd; 

• om tijdens deze bijeenkomst alle verbeterpunten, maar ook knelpunten en onduidelijkheden 

bespreekbaar te maken; 

• om tijdens deze bijeenkomst de rol van de politie te verduidelijken; 

• om tijdens deze bijeenkomst de acties van de gemeente en politie, bijvoorbeeld aanpak 

drugsoverlast, inbraakpreventie en jeugdoverlast kenbaar te maken; 



• om tijdens deze bijeenkomst te evalueren of de zichtbaarheid van de aanwezigheid van 

buurtpreventie (borden Attentie Buurtpreventie) wel afdoende is en of deze op de goede 

plek hangen. 

En gaat over tot de orde van de dag, 

Roger Thijssen 

Fractievoorzitter Focus Meerssen 
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Motie 

Openbare watertappunten 

De Raad bijeen op 9 november 2017 

Gelezen dat: 

• zowel in de Toekomstvisie Gemeente Meerssen 2020 als in het Bestuursakkoord 

2015-2018 het stimuleren van toerisme wordt gezien als een belangrijk speerpunt; 

• naast de traditionele trekpleisters van Meerssen ook het nieuwe Rivierpark 

Maasvallei en Buitengoed Geul en Maas een aantrekkelijk perspectief bieden voor 

het ontwikkelen van nieuwe initiatieven. 

Overwegende dat: 

• toerisme in de vorm van wandelaars en fietsers onlosmakelijk verbonden is met 

eerder genoemde traditionele trekpleisters, het Rivierpark Maasvallei, Buitengoed 

Geul en Maas en andere aantrekkelijke gebieden voor wandelaars en fietsers op 

grondgebied van de Gemeente Meerssen; 

• er steeds meer vraag is van burgers, bedrijven en vanuit de toeristische sector om 

openbare watertappunten te plaatsen in de openbare ruimte; 

• deze openbare watertappunten voornannelijk geplaatst worden op plekken als 

(dorps)pleintjes, rustplaatsen maar ook nabij drukbezochte wandel -en fietsroutes; 

• de watertappunten ook in een eigen huisstijI vervaardigd kunnen worden en dus ook 

aantrekkelijk kunnen zijn voor bedrijven en andere initiatiefnemers; 

Constaterende dat: 

• openbare watertappunten via WML ook steeds meer geplaatst worden in de 

openbare ruimte; 

• er van die watertappunten in omliggende gemeentes dankbaar gebruikt wordt 

gemaakt door o.a. wandelaars en fietsers; 

• deze vorm van facilitering gezien nnag worden als extra service richting gebruikers 

van de openbare ruimte; 



En gaat over tot de orde van d 

Roger Thijssen 

Fractievoorzitter Focus Meerssen 

• dankbare gebruikers dit op Social Media positief vermelden en daarmee een bijdrage 

kunnen leveren aan de aantrekkelijkheid van de Gemeente Meerssen op het gebied 

van toerisme; 

Verzoekt het College om: 

• de inhoud van deze motie te communiceren richting eventuele belanghebbenden, 

zoals bed rijven, initiatiefnemers, buurtnetwerken, de werkgroep Toerisme, VVV, 

burgers enz.; 

• te inventariseren of er voldoende draagvlak is bij eerder genoemde 

belanghebbenden am openbare watertappunten te plaatsen in de openbare ruimte; 

• indien blijkt dat er voldoende draagvlak is bij eerder genoemde belanghebbenden, te 

bezien waar deze watertappunten geplaatst zouden kunnen warden; 

• bedrijven en andere initiatiefnemers, zoals Ondernemersverenigingen erop te 

attenderen dat deze watertappunten oak een vorm van reclame kunnen zijn; 

• indien voornoemde vier punten uitgevoerd zijn de financiele consequenties en 

bevindingen te verwerken en deze middels een raadsvoorstel voor te leggen aan de 

Gemeenteraad van Meerssen. 
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GROOT 

MEERSSEN 

 

MOTIE 

Geluidswallen 

De Gemeenteraad van Meerssen in openbare vergadering bijeen op 9 november 2017 ter bespreking 

van en besluitvorming over de vaststelling van de Programmabegroting 2018. 

Constaterende dat: 

1. Er ter beperking van geluidshinder van rijkswegen geluidswallen zijn aangelegd; 

2. Er langs de A2 thy. de Kruisberg/Vliegveldweg door Rijkswaterstaat (RWS) een parkeerplaats 

is aangelegd die niet fysiek gescheiden is van gemeentelijk grondgebied; 

3. Er door RWS pilots worden uitgevoerd met zonnepanelen op geluidswallen; 

Verder overwegende dat: 

1. Er op geluidswallen graffiti wordt aangebracht hetgeen tot ontsiering van de leefomgeving 

leidt; 

2. RWS zeer beperkt uitvoering geeft aan verwijdering van graffiti op geluidswallen (Den 

Olieberg); 

3. Gemeente Meerssen geen mogelijkheden dan wel bevoegdheden heeft om graffiti van deze 

geluidswallen te verwijderen; 

4. Het naast de parkeerplaats van RWS gelegen Kalverbos als openbaar toilet wordt gebruikt; 

5. Onze burgers en toeristen deze overlast als zeer hinderlijk ervaren; 

Draagt het College op om: 

1. Met RWS bindende afspraken te maken voor het verwijderen van graffiti op geluidswallen; 

2. Met RWS afspraken te maken om de overlast van de parkeerplaats Kruisberg te 

minimaliseren; 

3. Te onderzoeken of de geluidswallen in de gemeente Meerssen onderdeel kunnen warden 

van een pilot zonnepanelen; 

4. De raad voor eind januari 2018 te informeren over de resultaten van het gestelde onder 1 

tim 3. 

En gaat over tot de orde van de dag. 

Aldus besloten, 

Namens de fractie PGM, 

B. Moiling 

Fractievoorzitter 
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PARTIJ 
GROOT 

MEERSSEN 

MOTIE 

Herbestemmingmogelijkheden Groote Molen 

De Gemeenteraad van Meerssen in openbare vergadering bijeen op 9 november 2017 ter bespreking 

van en besluitvorming over de vaststelling van de Programmabegroting 2018. 

Constaterende dat: 

1. in de gemeente Meerssen het bedrijf Dogstar is gevestigd in de Groote Molen; 

2. dit bedrijf zeer dicht tegen de woonomgeving aan is gesitueerd; 

3. dit bedrijf dient te voldoen aan de voorwaarden van het Activiteitenbesluit; 

4. dit bedrijf door haar bedrijfsmatige activiteiten hinder veroorzaakt en dan met name 

geurhinder; 

5. deze geurhinder andere ontwikkelingen in de directe onngeving kan belemmeren; 

6. het bedrijf maatregelen getroffen heeft teneinde de geurhinder te verminderen welke echter 

nog niet afdoende zijn. Naar verluid is er nog steeds sprake van geurhinder; 

7. dit bedrijf in eigen energievoorziening voorziet a.g.v. waterkracht; 

8. de infrastructuur rondom de Groote Molen wordt verbeterd waarmee de toegankelijkheid 

van het Eiland in de Geul wordt verbeterd; 

9. het Eiland in de Geul in het kader van het Buitengoed Geul en Maas is aangeduid als 

schakelgebied; 

10. de Groote Molen een Rijksmonument is, zelfs een van de oudste monumenten van de 

gemeente Meerssen is; 

11. de Provincie onlangs een subsidieregeling heeft gelanceerd voor behoud van monumenten; 

Verder overwegende dat: 

1. het onwenselijk is dat geurhinder veroorzakende bedrijven gesitueerd zijn zo dicht tegen de 

woonomgeving aan; 

2. het wenselijk is dat dit Rijksmonument een meer passende en duurzamere functie heeft dan 

de huidige invulling; 

3. de fractie PGM een voorstander is van het duurzaam behouden van monumenten voor onze 

gemeente; 

Draagt het college op am: 

1. Binnen de scope van het Buitengoed Geul en Maas, samen met de eigenaar, de gebruiker, de 

provincie en de Rijksdienst voor het Cultureel Erfgoed actief de mogelijkheden te verkennen 

om tot een duurzame herbestemming van de Groote Molen te komen; 

2. In de tweede helft van 2018 de raad te informeren over de resultaten van deze verkenning. 



En gaat over tot de orde van de dag. 

Aldus besloten, 

Namens de fractie PGM, 

B. Moiling 

Fractievoorzitter 
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MEERSSEN 

MOTIE 

Gemeentelijke infrastructuur rondom Hoeve Klinkenberg 

De Gemeenteraad van Meerssen in openbare vergadering bijeen op 9 november 2017 ter bespreking 

van en besluitvorming over de vaststelling van de Programmabegroting 2018. 

Constaterende dat: 

1. voortvarend het casco herstel Hoeve Klinkenberg door de initiatiefnemers ter hand is 

genomen; 

2. de werkzaamheden in goed overleg met alle betrokken partijen worden uitgevoerd; 

3. hierbij ruimte is voor scholing van de bouwvakkers van morgen; 

4. de werkzaamheden in goede harmonie met de omgeving plaatsvinden; 

5. de Hoeve Klinkenberg gelegen is binnen het projectgebied van het Buitengoed Geul en Maas; 

6. de Hoeve Klinkenberg gelegen is langs de in ontwikkeling zijnde verbindingsas Buitengoed 

Geul en Maas; 

7. langs Hoeve Klinkenberg de Geul stroomt en in overkluizing moet worden voorzien; 

Verder overwegende dat: 

1. de afscheiding van de kade aan de gemeentelijke infrastructuur van slechte staat is; 

2. er sprake is van meerdere partijen (nutsbedrijven, gemeente, Waterschap) en meerdere 

verantwoordelijkheden als het gaat om de ontsluiting van de Hoeve Klinkenberg op de 

gemeentelijke infrastructuur; 

3. er sprake is van meerdere ontwikkelingen in het betreffende gebied (Cabo-locatie, Villa 

Rothem, Hoeve Klinkenberg); 

4. naar mening van de fractie van PGM gezocht moet worden naar samenhang en afstemming 

tussen partijen bij deze ontwikkelingen; 

5. de fractie van PGM hecht aan de oplevering van een totaal plan, dus inclusief noodzakelijke 

aansluiting op bestaande infrastructuur, rekening houdend met de verschillende taken, 

rollen en verantwoordelijkheden. 

Draagt het college op om: 

1. Partijen te bewegen om te komen tot een samenhangende ontwikkelvisie op het gebied; 

2. Er voor zorg te dragen dat noodzakelijke aanpassingen aan de (bestaande) infrastructuur 

tijdig opgepakt en in onderlinge afstemming uitgevoerd worden opdat er een totaal plan 

wordt opgeleverd; 

3. In overleg met de Provincie Limburg en het Waterschap te bezien waar knelpunten kunnen 

optreden opdat hier vanuit een gezamenlijk belang ook tijdig op geanticipeerd kan worden; 

4. De raad op gezette tijden te informeren over de voortgang. 



En gaat over tot de orde van de dag. 

Aldus besloten, 

Namens de fractie PGM, 

H. Dolmans iii '4 
Raadslid 
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MOTIE 

Onderzoek naar brandgevaar woningen gelegen nabij bos bij langdurige droogte. 

De Gemeenteraad van Meerssen in openbare vergadering bijeen op 9 november 2017 ter bespreking 

van en besluitvorming over de vaststelling van de Programmabegroting 2018. 

Constaterende dat: 

• Er een klimaatverandering gaande is die soms leidt tot lange droge perioden; 

• Er dientengevolge een groter risico ontstaat op brand in een rond het bosrijke gebied in 

Meerssen; 

• Er regels zijn voor de maximale toegestane vuurlast bij gebouwen; 

• Er externe partijen verantwoordelijk zijn voor handhaving en voorkoming van overschrijding 

van de maximale vuurlast. 

Verder overwegende dat: 

• Voorkomen beter is dan genezen en preventie de voorkeur geniet boven repressie. 

Verzoekt het college om: 

• Externe partijen (o.a. Staatsbosbeheer Limburgs Landschap): 

o te bewegen een inventarisatie te maken van de gevaren waaraan woningen in 

aangrenzend bosgebied blootgesteld zijn in de gemeente Meerssen; 

o te vragen een inventarisatie te overleggen van woningen waarbij niet meer voldaan 

wordt aan de maximale vuurlast als gevolg van het aangrenzende bosgebied voor 

maart 2018; 

o een actieplan op te laten stellen voor juni 2018 voor het wegwerken van niet 

acceptabele risico's en dit actieplan vervolgens uit te voeren komend jaar. 

En gaat over tot de orde van de dag. 

Aldus besloten, 

Namens de fractie PGM, 

Raadslid Cr 

E. Vossen( 
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Meerssense aanpak van Respectvol Samenwerken 

De Gemeenteraad van Meerssen in openbare vergadering bijeen op 9 november 2017 ter bespreking 

van en besluitvorming over de vaststelling van de Programmabegroting 2018. 

Constaterende dat: 

1. Er in de kernen Rothem, Meerssen, Bunde en Ulestraten (Waterval) vier Meerssense 

Ontmoetingsplekken, oftewel MOP's zijn geplaatst; 

2. De werkgroep Respectvol Samenwerken in Meerssen (RSM) haar best doet om dit in goede 

banen te leiden; 

3. De straatcoaches, jeugdcoach, Toezicht en Handhaving en de politie hierin een belangrijke 

rol vervullen; 

4. Deze professionals hierbij ook oog hebben voor jongeren van buiten de gemeentegrenzen; 

5. De burgers van Meerssen via de Nieuwsbrief Respectvol Samenwerken op de hoogte worden 

gehouden van ontwikkelen op het terrein van de MOP's. 

Verder overwegende dat: 

1. Er ons negatieve signalen bereiken van onnwonenden over de jeugd die thans gebruik maakt 

van de MOP Bunde; 

2. Het schijnt dat deze jeugd niet afkomstig is uit Meerssen; 

3. Het niet duidelijk is hoe invulling wordt gegeven aan het "oog hebben voor jongeren van 

buiten onze gemeentegrenzen"; 

4. Naar aanleiding van recente excessen in een buurgemeente, deze buurgemeente 

aangegeven heeft positief te staan ten opzicht van de Meerssense aanpak. 

Draagt het college op om: 

1. Met buurgemeenten in gesprek te gaan teneinde de Meerssense aanpak van Respectvol 

Samenwerken tot integraal beleid te maken opdat grensoverschrijdende overlast van 

jongeren voorkomen wordt; 

2. Vooruitlopend op het gestelde onder punt 1. met buurgemeenten hierover afspraken te 

maken. 

En gaat over tot de orde van de dag. 

Aldus besloten, 

Namens de fractie PGM, 

B. Molling, fractievoorzitter 



Andreas Pohle, fractievoorzitter 

Paul Jansen, raadsljd 

17.:neele_cken . 

PVDA GROENLINKS D66 

KIJK!!! 
Motie Kleine Huizen — Tiny Houses 

De Gemeenteraad van Meerssen in vergadering bijeen op 9 november 2017 

Kennisgenomen hebbend van 

de groeiende belangstelling voor de bouw van woningen die Tiny Houses warden 

genoemd en een oppervlakte hebben van ongeveer tien tot vijftig vierkante meter en 

met een beperkte bouwsom kunnen warden gerealiseerd; 

Overwegende dat dit type huis 

perspectief biedt aan mensen met een krappere beurs; 

perspectief biedt aan mensen die duurzaam willen 'even; 

vooral in beeld is bij mensen die niet willen wonen in een huis met meer vierkante 

meters en zich dus niet op de reguliere woningmarkt begeven; 

een beperkt ruimtebeslag heeft; 

bij uitstek geschikt is duurzame toepassingen te realiseren; 

Overwegend dat 

- de gemeente Meerssen zich hiermee kan onderscheiden; 

Draagt het college op 

- Met de provincie in overleg te gaan am ruinnte te scheppen voor verkenning van de 

mogelijkheid in Meerssen locaties aan te wijzen waar deze Kleine Huizen gerealiseerd 

kunnen warden; 

Daarbij op te trekken met de Stichting Duurzaam Meerssen; 

Van zijn inspanningen verslag te doen uiterlijk eind januari 2018. 

En gaat over tot de orde van de dag. 

1 



2004 9-1,-Fc>/: frbi-l'e 13 uront' etr, 17 ski>, men 

vcrpz o 51:oroien becderN 00.9enon'ten • 

PVDA GROENLINKS D66 

Ill 11(111  

Motie Schoolzwemmen 

De Gemeenteraad van Meerssen in vergadering bijeen op 9 november 2017 

Kennisgenomen hebbend van 

- berichten dat steeds meer scholen na (fatale) incidenten schoolzwemmen als een 

risico zien en het daarom uit het lesprogramnna nemen; 

- berichten dat diezelfde (fatale) incidenten aanleiding zouden kunnen c.q. moeten zijn 

het schoolzwemmen weer op het lesrooster van basisscholen te zetten; 

Overwegend dat 

verdrinking voorkomen kan worden als kinderen at op vroege leeftijd leren 

zwemmen; 

- er steeds meer kinderen zijn van ouders met een migratieachtergrond die niet als 

vanzelfsprekend op zwemles gaan; 

- er mogelijk ook steeds meer kinderen als gevolg van armoede niet meer 

vanzelfsprekend op zwemles gaan; 

- zwemles alleen nog bereikbaar is voor kinderen van ouders die zich verantwoordelijk 

voelen voor de zwemvaardigheid van hun kinderen en in staat zijn voor de lessen te 

betalen of daarvoor een beroep doen op bijzondere bijstand, indien mogelijk; 

Draagt het college op 

lccmtcn, bchocften); ,  

--bij-ekt-efreferttre4t-ele--3theiei94Frele-genieelite-NI-eeFs5eti4e-laetfe4dient. 

--te-efrel-e-Reek49-vo,e14fe-e0866444.62eia-A9-egel-i-j4i-Et-Reeelealiel4j4 

—te-efteler-Eeekeia-iavel-ke-Fel-ele-gemeeRte-liefReil4et-e0e&s4fige4a-kaia-stage4it- 

stcllcn. C7.2. 

En gaat over tot de orde van de dag. 

Andreas Pohle, fractievoorzitteri 

Paul Jansen, raadslid 
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Meerssen 

Meerssen, 9 november 2017 

Motie onderzoek realisatie betaalbare senioren-appartementen in de kern 
Bunde 

De gemeenteraad van Meerssen in openbare vergadering bijeen op 
9 november 2017 ter bespreking van de programmabegroting 2018. 

Constaterende dat: 

• er momenteel ook binnen de gemeente Meerssen een heuse vergrijzing is 
ingezet; 

• er in de kern Bunde nagenoeg geen koopappartementen voor een betaalbare 
prijs worden aangeboden. 

Overwegende dat: 

• demografische ontwikkelingen binnen de gemeente Meerssen voor de 
komende jaren een sterke groei laten zien van de groep 65-plussers; 

• we moeten voorkonnen dat onze kernen leeglopen omdat er voor ouderen 
geen geschikte appartementen/woningen en voorzieningen zijn en de 
jongeren hun heil elders zoeken; 

• de gemeente Meerssen nog geen woonvisie heeft ontwikkeld waarin wordt 
ingespeeld op de demografische ontvvikkelingen voor de komende 20 jaar; 

• er meer ruimte moet komen voor senioren-appartementen en zorgwoningen in 
de kernen inclusief zorgcentra om de noodzakelijke ondersteuning te kunnen 
verlenen; 

• er bij senioren grote behoefte bestaat aan toekomstbestendige 
woonvoorzieningen c.q. zorgappartementen; 

• oudere mensen graag in hun eigen dorpskern willen blijven wonen; 
• het verhuizen van senioren naar toekomstbestendige woonvoorzieningen c.q. 

zorgappartementen goed zou zijn voor de doorstroming op de woningmarkt; 
• de overheid wil dat mensen langer zelfstandig thuis blijven wonen; 
• er steeds meer bejaardentehuizen worden gesloten dan wel worden ingezet 

als verpleegtehuizen; 
• er in het centrum van Bunde, maar ook in andere kernen, momenteel diverse 

panden leeg staan welke geschikt zijn te maken als appartementencomplex; 



• sporadisch vrijkomende appartementen vrijwel onbetaalbaar zijn voor de 
doorsnee burger. 

Draagt het college op: 

• vOor 1 juni 2018 een onderzoek te verrichten naar de specifieke behoefte van 
de doelgroep die geInteresseerd is in koop dan wel huur van betaalbare 
appartementen in het centrum van Bunde; 

• onderzoek te verrichten naar de mogelijkheid om potentiele panden in het 
centrum van Bunde geschikt te maken als appartementencomplex; 

• onderzoek te doen naar potentiele investeerders voor dit project; 
• de raad periodiek op de hoogte te houden over de voortgang van de 

betreffende onderzoeken alsmede een eindrapport aan te bieden met 
conclusies en aanbevelingen. 

En gaat over tot de orde van de dag. 

Namens de V D-fractie Meerssen 
Hoogachte 

H. Urnme 
Raadslid 
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Meerssen 

Meerssen, 9 november 2017 

Motie kunstwerk St. Agnesplein Bunde 

De gemeenteraad van Meerssen in openbare vergadering bijeen op 
9 november 2017 ter bespreking van de Programmabegroting 2018. 

Constaterende dat: 

• ten tijde van de revitalisering van het St. Agnesplein te Bunde het voornemen 
bestond een kunstwerk op voomoemd plein te plaatsen; 

• ondanks het voornemen en de reeds gemaakte plannen er destijds ten 
gevolge van bezuinigen hieraan geen uitvoering is gegeven. 

Overwegende dat: 

• binnen het kader van de "Cultuurnota gemeente Meerssen 2007" kunstwerken 
zijn geplaatst in relatie tot nieuwbouwprojecten en projecten op het gebied van 
de verkeersinfrastructuur en zijn gefinancierd vanuit het budget voor deze 
projecten; 

• recent een aanvang is gemaakt met de realisatie van het laatste onderdeel 
van het Centrumplan Bunde zijnde het project St. Agnesplein-Pletsstraat; 

• na realisatie van dit project de insteek is dat er meer bezoekers de weg naar 
dit centrale dorpsplein zullen vinden; 

• het betreffende plein veelvuldig wordt gebruikt voor grootschalige 
evenementen zoals de concerten van de harmonie, kermissen, opening en 
afsluiting carnaval, scholen-carnaval, start en eindpunt van wandeltochten, 
ontbinding en prijsuitreiking carnavalsoptocht en de Bundermijt; 

• op dit plein zich tevens de St. Agneskerk en de ingang tot het kerkhof 
bevinden; 

• de aanwezigheid van een kunstwerk bijdraagt aan het karakter van het plein 
en mogelijk bezoekers nog meer zal uitnodigen tot een bezoek aan het St. 
Agnesplein; 

• openbare kunst in de openbare omgeving een meerwaarde aan de 
leefomgeving kan geven en ook mensen kennis kan laten maken met kunst en 
cultuur door deze dichter bij de mensen te brengen; 

• een kunstwerk op deze locatie niet alleen een bijdrage kan leveren aan de 
opwaardering van het betreffende plein maar ook zal functioneren als een 



Namens de VVD-fractie Meerssen 
Hooga 

H. 
Raadslid 

verbindende factor in de samenleving; 
• gezien de eerdere planning en toezeggingen bij de uiteindelijke realisatie en 

afronding van dit project een kunstwerk op deze locatie niet zou misstaan en 
een bijdrage kan leveren aan de promotie van de gemeente Meerssen; 

• de Bundense bevolking zo veel jaren na dato van beloften en toezeggingen 
eigenlijk een kunstwerk op deze locatie gewoon verdient. 

Draagt het college op om: 

• binnen het kader van de realisatie van het centrumplan Bunde te bezien of er 
binnen de projectbegroting ruimte is gereserveerd voor de plaatsing van een 
kunstwerk dan wel hier alsnog financiele middelen voor te reserveren; 

• een kunstenaar te werven die bereid is tegen een vergoeding een passend 
kunstwerk te ontwerpen, te vervaardigen en te plaatsen op het St. Agnesplein 
te Bunde; 

• gezien het aantal binnen onze gemeente actief zijnde kunstenaren welke ook 
regelmatig in o.a. gemeenschapshuis de Auw Kerk een expositie geven, bij 
voorkeur de opdracht te gunnen aan een kunstenaar uit de gemeente 
Meerssen; 

• in het kader van burgerparticipatie de scholen en verenigingen van Bunde te 
betrekken bij de keuze van het ontwerp en de locatie van het te plaatsen 
kunstwerk op het plein middels een inspraakavond; 

• de verkozen c.q. geselecteerde kunstenaar te informeren aangaande de 
ligging en de diverse activiteiten welke op het St. Agnesplein plaatsvinden 
waardoor de uitdrukking van het woord "verbinding" in het ontwerp en 
realisatie van het kunstwerk kan worden meegenomen; 

• zorg te dragen dat dit kunstwerk vOcir 01 01 2019 is gerealiseerd en geplaatst. 
wozab 

En gaat over tot de orde van de dag. 



En gaat over tot de orde van de da 

A.M.A. Jonkhout 
Fractievoorzitter CDA. 

Nr 

MOTIE afschaffen betaald parkeren en invoeren blauwe parkeerzone in Meerssen 

De gemeenteraad van Meerssen in vergadering bijeen op donderdag 9 november 2017: 

Constaterende dat: 
• De toegezegde evaluatie GVVP 2017 nog niet heeft plaatsgevonden; 
• De evaluatie GVVP van de jaarkalender 2017-2018 is gehaald; 
• Het betaald parkeren in Meerssen veel bezoekers uit het centrum doet weren; 
• De kosten van betaald parkeren zeer hoge kosten met zich meebrengt; 
• De opbrengsten van betaald parkeren na aftrek van alle kosten ten behoeve van het 
betaald parkeren laag zijn; 

• Parkeren d.m.v. het invoeren van een blauwe zone goed mogelijk is; 
• Langparkeerders in de nabijheid van het centrum voldoende parkeergelegenheid 
hebben; 

• De parkeergarage zijn nut heeft en hier wel een parkeertarief te heffen; 

Overwegende dat: 
• De evaluatie GVVP 2017 deze raadsperiode niet meer aan de raad wordt voorgelegd; 
• Het parkeren met een parkeerschijf in een blauwe zone veel meer uitnodigt om te winkelen 
en boodschappen in de eigen kern te doen; 

• Deze zone wordt ingesteld voor max. 2 uur; 

Verzoekt het College: 
Het betaald parkeren in Meerssen af te schaffen, met uitzondering van de parkeergarage in 
Meerssen, en een blauwe zone voor het parkeren in te stellen en vervolgens daar concrete 
voorstellen over te doen aan de gemeenteraad. 
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MOTIE Actief inzetten op subsidiemogelijkheden 

Nr 

De gemeenteraad van Meerssen in vergadering bijeen op donderdag 9 november 2017: 

Constaterende dat: 
• Er Europees, Landelijk en Provinciaal een scala van subsidiemogelijkheden 

voorhanden zijn; 
• De rol van de gemeente Meerssen en haar beleid niet duidelijk is in relatie met de 

initiatieven, informatievoorziening en advisering richting inwoners, verenigingen en 
andere betrokkenen in onze gemeente; 

• Er geen systematische terugkoppeling is over de initiatieven voor de aanvragen en 
toegekende subsidies. 

Overwegende dat: 
• De Gemeente Meerssen veel nadrukkelijker positie moet kiezen in het verwerven 

van subsidies; 
• De raad halfjaarlijks op de hoogte dient te worden gesteld van de resultaten. 

Verzoekt het College: 
• De grootst mogelijke inspanningen te verrichten om in te spelen op de voorhanden 

zijnde subsidiemogelijkheden (Europees, Landelijk en Provinciaal); 
• De raad halfjaarlijks hiervan op de hoogte te stellen. 

En gaat over tot de orde va 
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A.M.A. Jonkhout 
Fractievoorzitter CDA. 



En gaat over tot de orde van 

A.M.A. Jonkhout 
Fractievoorzitter CDA. 
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MOTIE Energiescan Sport- en verenigingsgebouwen 

Nr 

De gemeenteraad van Meerssen in vergadering bijeen op donderdag 9 november 2017: 

Constaterende dat: 

• De gemeente duurzaamheid hoog in het vaandel heeft staan en dat het niet meer 
dan logisch is dat er ook met sport- en maatschappelijke verenigingen wordt 
samengewerkt op dit gebied. 

Overwegende dat: 

• Het verduurzamen van clubs en verenigingsgebouwen niet alleen goed is voor het 
milieu maar op termijn ook financieel voordeel voor clubs- en verenigingen oplevert. 

• Het de leden van verenigingen betrekt bij het duurzaamheidsissue, wat extra kansen 
biedt voor duurzame initiatieven in de samenleving. 

• Het uitvoeren van energiescans een goede stap is in de verduurzaming van het 
maatschappelijk vastgoed. 

Verzoekt het College: 

• Voor de sport en verenigingsgebouwen energiescans uit te voeren waarbij concreet 
de mogelijkheden voor energiebesparing worden getoond. 
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